



# PROCLAMATION

Mitochondrial Disease Awareness Week <sup>(13-19 SEP)</sup>  
September 13<sup>th</sup> – 19<sup>th</sup>

WHEREAS Approximately 9000 Canadians have definitive mitochondrial disease; and

WHEREAS MitoCanada Foundation strives to find a cure for mitochondrial disease through the research we fund; and

WHEREAS There will be running, and walking, and other events in honor of those who have mitochondrial diseases and can't run or walk; and

WHEREAS Mitochondrial disease awareness will be achieved and more people can be educated on a disease that affects many Canadians all over the world.

THEREFORE, I, Brian Bigger, Mayor of the City Greater Sudbury do hereby proclaim September 13<sup>th</sup> to the 19<sup>th</sup> as Mitochondrial Disease Awareness Week in the City of Greater Sudbury.

Dated at Greater Sudbury, this 13<sup>th</sup> day of September 2020.

Semaine de sensibilisation aux maladies mitochondriales <sup>(13-19 SEP)</sup>  
Du 13 au 19 septembre

ATTENDU QU'ENVIRON 9 000 Canadiens ont reçu un diagnostic formel de maladie mitochondriale;

ATTENDU QUE la *MitoCanada Foundation* s'efforce de trouver un remède aux maladies mitochondriales par la recherche qu'elle finance;

ATTENDU QU'IL y aura des courses à pied, des marches et d'autres activités en l'honneur des personnes qui sont atteintes d'une maladie mitochondriale et qui ne peuvent ni courir ni marcher;

ATTENDU QUE les gens seront sensibilisés aux maladies mitochondriales et que plus de personnes peuvent être éduquées sur une maladie qui touche bon nombre de Canadiens dans le monde entier;

PAR CONSÉQUENT, moi, Brian Bigger, maire de la Ville du Grand Sudbury, je proclame, par la présente, que du 13 au 19 septembre, c'est la Semaine de sensibilisation aux maladies mitochondriales dans la Ville du Grand Sudbury.

Fait au Grand Sudbury, le 13<sup>e</sup> jour de septembre 2020.

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'B. Bigger'.

Brian Bigger, Mayor/Maire